
  
 
Verksamhetsberättelse WKK året 2023 
 
Styrelsen för 2023 har haft följande sammansättning: 
Ordförande   Peter Kägu 
Vice ordförande  Anders Ohlsén 
Sekreterare  Per Borgemo 
Vice sekreterare Jonas Berggren 
Kassör  Per Stenhammar 
Klubbhuschef Peter Jonsson 
Ledamot  Anders Levihn 
Klubbmästare Vakant 
Suppleanter Ingemar Lindin och Hans Jonsson 
 
 
Mandattiden utgår för följande personer: 
Peter Kägo, Anders Ohlsen, Anders Levihn, Ingemar Lindin och Hans Johnsson 
 
 
Revisorer har varit: 
Anna Blom och Torbjörn Jansson. 
 
 
Revisorsuppleanter har varit: 
Per Anderzon och Bo Runefjärd. 
 
 
Medlemsantalet 
Vid årets slut var det 189 st. medlemmar, enligt följande fördelning: 
 
Åldersgrupp  Män Kvinnor Summa 
0-6 år     0     0     0 
7-12 år     1   1     2 
13-20 år    3  4    7 
21-40 år   15  12  27 
>41 år  93 60 153 
Total: 112 77 189 
 
Medlemsantalet har minskat med 4 medlemmar jämfört med förra året. 
 
 
Möten 
Under året har styrelsen avhållit 11 st. protokollförda möten.  
 
Tävlingsverksamheten 
Klubben har för tillfället få aktiva tävlingskanotister. Dock har Jonas Berggren tävlat för 
klubben på höstregattan i Jönköping där han kom trea i seniorklassen.  
  
 
 
 



 
 
Övriga sammankomster och arrangemang: 
I början av året lanserade vi en ny hemsida, då förbundets gamla plattform upphörde att 
fungera. 
Under våren har WKK varit representerade vid Out-door-dagarna i Västervik och 
medlemmarna som representerade WKK där var Johan Ljung, Nina Bengtsson och Torbjörn 
Jansson.  
 
Under sommaren har klubben arrangerat flera ledarledda aktiviteter där nybörjare i olika 
åldrar har fått möjlighet att prova på att paddla. Bla har vi haft kanotskola med fortsättning 
som drivits av vår ungdomstränare Nina Bengtsson. Vi också haft två fasta dagar per vecka 
med gemensam paddling för mer rutinerade medlemmar som vill träna gemensamt i grupp. 
Därutöver har Anders Ohlsén arrangerat två långturer med övernattning under sommaren och 
hösten. 
 
I juni hjälpte WKK återigen till vid Drakbåtstävlingarna på Hamnplanen i Västervik. Klubben 
skötte själva tävlingen med start-, målgång och med styrmän till båtarna. Själva tävlingen 
fungerade väl och WKK:s team fick beröm för sitt arbete. Det är andra året som arrangören 
genomför Drakbåtstävlingarna och det fungerade nu bra. Vi har också haft ett 
uppföljningsmöte med arrangören där vi gav vår feed-back och lovade att överväga att delta 
en gång till på kommande evenemang om det blir aktuellt. 
 
Under vinterhalvåret har våra gemensamma lördagsträningar i Simhallen genomförts som 
vanligt. Vår paddling på julafton med sedvanlig bastu genomfördes som vanligt och 6 
kanotister deltog. Även på nyårsafton paddlade 6 kanotister ihop och genomförde därmed 
årets sista träningspass. 
 
Under året som gått har klubben fyllt 100-år och det har vi firat vid två tillfällen. Dels med 
jubileumskaffe under eken vid klubbhuset där ett 70-tal medlemmar deltog, Sedan har vi 
också arrangerat en jubileumsfest med mat, utställning och levande musik. Festen 
genomfördes i Västerviks Museum med 80 deltagare. I samband att klubben fyllde 100 år så 
har vi också gjort en film kring klubbens historia. Filmen finns tillgänglig på YouTube och 
via vår hemsida.  
 
 
Damklubben 
Se separat årsberättelse.  
Damklubben har dessvärre beslutat att lägga ner sin verksamhet under året 2023. 
 
 
Veteranföreningen 
Se separat årsberättelse. 
 
 
Klubbhuset 
Uthyrningen av vårt klubbhus är fortfarande en viktig inkomstkälla för föreningen. 
Bokningarna och uthyrningen har skötts av Anders Levihn tillsammans med styrelsen.  
 
Klubbhuset underhålls kontinuerligt och under 2023 har vi haft en vår- och höststädning då vi 
passade på att lägga i och ta upp bryggor, sopa löv och städa i klubbhuset. Vid dessa 
sammankomster har vår ordförande informerat medlemmarna om vad som händer i vår 
förening. Vi har också, genom bidrag från kommunen, genomfört en renovering av vårt 



klubbhus med syfte att spara energi. Bla har vi isolerat vinden, isolerat fönster, bytt altandörr 
och påbörjat byte av våra lysrörsarmaturer. Vi har också röjt på vinden och styrelserummet i 
samband med detta arbete. Därutöver har vi märkt upp alla kanotplatser samt lagat vår 
diskmaskin. Vidare har Sven Carlsson regelbundet hjälpt klubben med trädgårdsskötsel kring 
klubbhuset. Vi har även tagit fram en banderoll som sitter monterad på balkongen mot 
cykelbanan och som visar att klubben fyllt 100 år. 
 
 
Kanotuthyrning 
Styrelsen har skött kanotuthyrningen under året med hjälp från några av klubbens 
medlemmar. Vi hyr numera främst ut till skolor och större sällskap, då vi inte längre har 
någon vaktmästare. Våra kanadensare har under året hyrts av Alfaskolan samt ett större 
sällskap från Danmark. 
 
 
Representation 
Ingemar Lindin och Anders Hansson har under året representerat WKK i Smålands/Blekinges 
Kanotförbund.  
 
 
Uppvaktningar 
Medlemmar som under året firat jämna födelsedagar har hyllats med flagghissning och 
postogram. Uppvaktningar i samband med jämna födelsedagar sköts numera av WKKV och 
WKKD. 
 
 
Slutord 
Beträffande föreningens ekonomi hänvisas till efterföljande resultat- och balansräkning.  
 
Styrelsen vill slutligen framföra ett särskilt tack till alla medlemmar som hjälpt till med 
arbetet i föreningen under året.  
 
Med dessa slutord vill styrelsen tacka för det gångna verksamhetsåret 2023. 
 
 
 
 
Västervik i januari 2024 
 
Styrelsen 


